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Zápis č. 20/2021–2024 
 
Předmět 20. zasedání Akademického senátu Vysoké školy ekonomické v Praze (AS VŠE) 
Datum 20. 11. 2023 
Místo VŠE v Praze, zasedací místnost rektora NB169 (prezenčně); MS Teams (online) 
Přítomni FFÚ: Hulínský, Marek, Molín, Nikerle, Vančurová 

FMV: Bič, Čapková, Demyanchuk, Kotrčová, Peterková (od 14:39) 
FPH: Pokorný, Reml, Stříteský 
FIS: Mazouch, Mikulenka, Potančok, Staněk, Zouhar 
NF: Koten (od 13:11), Nevosadová, Ševčíková,  Váňa (13:13–14:12, poté od 
 14:38), Vondráček 
FM: Krbová, Šimáček (od 13:40), Váchová, Vitale 
Jiné: – 

Nepřítomni Omluveni: Fliedrová 
Neomluveni: Pažitný, Říha, Smrčka 

Hosté Dvořák (rektor), Hnát (prorektor), Machková (prorektorka), Ševčík (děkan 
národohospodářské fakulty), Zouhar (kvestor) a další 

Předsedal Stříteský (předseda AS VŠE) 
Čas jednání 13:04–15:37 
Program 1. Zahájení, prezence, program  

2. Volba místopředsedy AS VŠE z řad studentů  
3. Střednědobý výhled rozpočtu VŠE 
4. Delegace členů Rady vysokých škol na období 2024–2026 
5. Různé 

1. Zahájení, prezence, program 

Čas: 13:04–13:14 

Průběh: Prezence, schválení programu. 

Výsledek: Schválen program zasedání dle pozvánky. 

Hlasování č. 20.1 (o programu zasedání AS VŠE) 
Textace:  „AS VŠE schvaluje program zasedání dle pozvánky.“ 
Začátek: 13:12 
Přítomni: 24 
Pro: 23 
Proti: 0 
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Zdrželi se: 0 
Nehlasovali: 1 
Výsledek:  Program byl schválen. 

2. Volba místopředsedy AS VŠE z řad studentů 

Čas: 13:14–13:17 

Průběh: V diskusi vystoupila senátorka Krbová a senátor Stříteský. 

Výsledek: Vzhledem k tomu, že nebyl navržen kandidát, který by vyjádřil s kandidaturou souhlas, 
bylo projednávání tohoto bodu pro aktuální zasedání přerušeno. 

3. Střednědobý výhled rozpočtu VŠE 

Čas: 13:17–13:39 

Průběh: Rektor Dvořák a kvestor Zouhar shrnuli Střednědobý výhled rozpočtu VŠE na roky 
2024 a 2025. V diskusi vystoupili senátorka Vančurová, kvestor Zouhar, rektor Dvořák, 
senátor Mazouch, senátor Stříteský a senátor Bič. 

Výsledek: AS VŠE schvaluje Střednědobý výhled rozpočtu VŠE na roky 2024 a 2025. 

Hlasování č. 20.2 (o usnesení AS VŠE) 
Textace:  „AS VŠE schvaluje Střednědobý výhled rozpočtu VŠE na roky 2024 a 2025.“ 
Začátek: 13:37 
Přítomni: 25 
Pro: 21 
Proti: 0 
Zdrželi se: 2 
Nehlasovali: 2 
Výsledek:  Usnesení bylo přijato. 

4. Delegace členů Rady vysokých škol na období 2024–2026 

Čas: 13:39–14:39 (přestávka 14:10–14:26) 

Průběh: Předseda Stříteský stručně představil dosavadní a nově navržené delegáty do Rady 
vysokých škol (RVŠ). V diskusi vystoupili senátoři Staněk, Stříteský, Zouhar, Marek, 
Reml a Mikulenka a rektor Dvořák. 

Výsledek: AS VŠE schvaluje následující delegace členů RVŠ na období 2024–2026: 

− prof. Ing. Alena Vančurová, CSc., jako člen předsednictva RVŠ a delegát do 
sněmu RVŠ, 
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− prof. Ing. Jindřich Soukup, CSc., jako delegát do sněmu RVŠ, 
− doc. Mgr. Ing. Katarína Krpálková Krelová, Ph.D., jako delegát do sněmu 

RVŠ za FFÚ, 
− prof. Ing. Lenka Fojtíková, Ph.D., jako delegát do sněmu RVŠ za FMV, 
− Ing. Pavel Mikan, jako delegát do sněmu RVŠ za FPH, 
− doc. Ing. Jitka Langhamrová, CSc., jako delegát do sněmu RVŠ za FIS, 
− Ing. Jan Kozák, jako delegát do sněmu RVŠ za NF, 
− Ing. Jiří Vopátek, Ph.D., jako delegát do sněmu RVŠ za FM, 
− Bc. Tomáš Reml, jako delegát do Studentské komory RVŠ, 
− Bc. Tomáš Mikulenka, jako náhradník delegáta do Studentské komory RVŠ. 

Hlasování č. 20.3 (o usnesení AS VŠE) 
Textace:  „AS VŠE schvaluje delegaci prof. Ing. Aleny Vančurové, CSc., (Fakulta 

financí a účetnictví) do RVŠ na období 2024–2026 za VŠE, a to jako člena 
předsednictva RVŠ a delegáta do sněmu RVŠ.“ 

Začátek: 13:47 
Přítomni: 26 
Pro: 24 
Proti: 0 
Zdrželi se: 1 
Nehlasovali: 1 
Výsledek:  Usnesení bylo přijato. 

Hlasování č. 20.4 (o usnesení AS VŠE) 
Textace:  „AS VŠE schvaluje delegaci prof. Ing. Jindřicha Soukupa, CSc., (Fakulta 

podnikohospodářská) do RVŠ na období 2024–2026 za VŠE, a to jako delegáta 
do sněmu RVŠ.“ 

Začátek: 13:50 
Přítomni: 26 
Pro: 25 
Proti: 0 
Zdrželi se: 0 
Nehlasovali: 1 
Výsledek:  Usnesení bylo přijato. 

Hlasování č. 20.5 (o usnesení AS VŠE) 
Textace:  „AS VŠE schvaluje návrh AS FFÚ na delegaci doc. Mgr. Ing. Kataríny 

Krpálkové Krelové, Ph.D., (FFÚ) do RVŠ na období 2024–2026 za FFÚ, a to 
jako delegáta do sněmu RVŠ za fakultu.“ 

Začátek: 13:52 
Přítomni: 26 
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Pro: 25 
Proti: 0 
Zdrželi se: 0 
Nehlasovali: 1 
Výsledek:  Usnesení bylo přijato. 

Hlasování č. 20.6 (o usnesení AS VŠE) 
Textace:  „AS VŠE schvaluje návrh AS FMV na delegaci prof. Ing. Lenky Fojtíkové, 

Ph.D., (FMV) do RVŠ na období 2024–2026 za FMV, a to jako delegáta do 
sněmu RVŠ za fakultu.“ 

Začátek: 13:53 
Přítomni: 26 
Pro: 24 
Proti: 0 
Zdrželi se: 0 
Nehlasovali: 2 
Výsledek:  Usnesení bylo přijato. 

Hlasování č. 20.7 (o usnesení AS VŠE) 
Textace:  „AS VŠE schvaluje návrh AS FPH na delegaci Ing. Pavla Mikana (FPH) do 

RVŠ na období 2024–2026 za FPH, a to jako delegáta do sněmu RVŠ za 
fakultu.“ 

Začátek: 13:53 
Přítomni: 26 
Pro: 22 
Proti: 0 
Zdrželi se: 3 
Nehlasovali: 1 
Výsledek:  Usnesení bylo přijato. 

Hlasování č. 20.8 (o usnesení AS VŠE) 
Textace:  „AS VŠE schvaluje návrh AS FIS na delegaci doc. Ing. Jitky Langhamrové, 

CSc., (FIS) do RVŠ na období 2024–2026 za FIS, a to jako delegáta do sněmu 
RVŠ za fakultu.“ 

Začátek: 13:53 
Přítomni: 26 
Pro: 23 
Proti: 0 
Zdrželi se: 2 
Nehlasovali: 1 
Výsledek:  Usnesení bylo přijato. 
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Hlasování č. 20.9 (o usnesení AS VŠE) 
Textace:  „AS VŠE schvaluje návrh AS NF na delegaci Ing. Jana Kozáka (NF) do RVŠ 

na období 2024–2026 za NF, a to jako delegáta do sněmu RVŠ za fakultu.“ 
Začátek: 13:54 
Přítomni: 26 
Pro: 14 
Proti: 1 
Zdrželi se: 9 
Nehlasovali: 2 
Výsledek:  Usnesení bylo přijato. 

Hlasování č. 20.10 (o usnesení AS VŠE) 
Textace:  „AS VŠE schvaluje návrh AS FM na delegaci Ing. Jiřího Vopátka, Ph.D. (FM) 

do RVŠ na období 2024–2026 za FM, a to jako delegáta do sněmu RVŠ za 
fakultu.“ 

Začátek: 13:54 
Přítomni: 26 
Pro: 23 
Proti: 0 
Zdrželi se: 1 
Nehlasovali: 2 
Výsledek:  Usnesení bylo přijato. 

Hlasování č. 20.11 (o formátu volby delegáta do Studentské komory RVŠ a jeho náhradníka) 
Textace:  „AS VŠE rozhodl, že o schválení delegáta a náhradníka delegáta do studentské 

komory RVŠ bude hlasovat tajnou volbou.“ 
Začátek: 14:08 
Přítomni: 26 
Pro: 22 
Proti: 0 
Zdrželi se: 2 
Nehlasovali: 2 
Výsledek:  Mezi kandidáty do studentské komory RVŠ bude voleno tajnou volbou. 

Hlasování č. 20.12 (volba delegáta do Studentské komory RVŠ) 
Textace:  „AS VŠE schvaluje delegaci (ZVOLTE HLASOVÁNÍM) do RVŠ na 

období 2024–2026 za studenty VŠE, a to jako delegáta do Studentské 
komory RVŠ.“ 

Začátek: 14:27 
Přítomni: 25 
Reml Tomáš, Bc: 15 
Borovička Jan, Bc.: 6 
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Neuschl Ondřej, Ing.: 3 
Mikulenka Tomáš, Bc.: 0 
Zdrželi se: 1 
Nehlasovali: 0 
Výsledek:  Jelikož kandidát Reml získal nadpoloviční většinu hlasů přítomných 

senátorů, byl zvolen v prvním kole volby. 
Přijaté usnesení: „AS VŠE schvaluje delegaci Bc. Tomáše Remla do RVŠ na období 

2024–2026 za studenty VŠE, a to jako delegáta do Studentské 
komory RVŠ.“ 

Hlasování č. 20.13 (volba náhradníka delegáta do Studentské komory RVŠ) 
Textace:  „AS VŠE schvaluje delegaci (ZVOLTE HLASOVÁNÍM) do RVŠ na 

období 2024–2026 za studenty VŠE, a to jako náhradníka delegáta do 
Studentské komory RVŠ.“ 

Začátek: 14:34 
Přítomni: 25 
Mikulenka Tomáš, Bc.: 13 
Borovička Jan, Bc.: 6 
Neuschl Ondřej, Ing.: 3 
Zdrželi se: 2 
Nehlasovali: 1 
Výsledek:  Jelikož kandidát Mikulenka získal nadpoloviční většinu hlasů 

přítomných senátorů, byl zvolen v prvním kole volby. 
Přijaté usnesení: „AS VŠE schvaluje delegaci Bc. Tomáše Mikulenky do RVŠ na 

období 2024–2026 za studenty VŠE, a to jako náhradníka delegáta do 
Studentské komory RVŠ.“ 

5. Různé 

Čas: 14:39–15:37 

Průběh: • Senátorka Čapková informovala o problému s výskytem štěnic na Eislerově koleji. 
V následné diskusi vystoupili rektor Dvořák, kvestor Zouhar a senátor Stříteský. 

• Senátorka Krbová se krátce vrátila k otázce volby místopředsedy ve studentském 
obvodu; předseda Stříteský upřesnil, že jednání v tomto bodě bylo přerušeno do 
příštího zasedání. 

• Rektor Dvořák informoval o návštěvě hodnotící komise pro akreditaci AASCB. 
• Rektor Dvořák informoval o svojí návštěvě zasedání Akademického senátu 

Národohospodářské fakulty, a připojil komentář k (i) diskusi o formátu zápisů ze 
zasedání AS VŠE a (ii) veřejným vyjádřením senátora Vondráčka. 

• Děkan Ševčík vyjádřil svoji kritiku k podobě zápisu z 18. zasedání AS VŠE. 
V následné diskusi vystoupili senátoři Reml, Staněk, Vondráček, Váňa, Stříteský a 
Zouhar a rektor Dvořák. 
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• Předseda Stříteský krátce informoval a výhledu na poslední zasedání AS VŠE 
v kalendářním roce 2023. 

• Rektor Dvořák pozval senátory na slavnostní vědeckou radu konanou dne 21. 11. 
2023. 

 
 
 
Zapsal: doc. Ing. Jan Zouhar, Ph.D. (člen AS VŠE) 
 
 
 
Schválil: Ing. Marek Stříteský, Ph.D. (předseda AS VŠE) 
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